
Finalists Announced for Prestigious Tourism Award

October 24, 2024 — The Tourism Industry Association of Canada (TIAC) along with its partners, and 
presenting partners WestJet and Toronto Star, is thrilled to announce the finalists of the 2024 
Canadian Tourism Awards, celebrating excellence in Canada’s tourism industry.
 
This year’s record number of nominations highlights the growing recognition of the excellence within 
the Canadian tourism sector. It's a moment to celebrate the people whose hard work and vision are the 
true driving forces behind the industry’s success. Their commitment to hospitality, innovation, and 
community ensures that tourism continues to thrive and grow across Canada.
 
Beth Potter, President and CEO of TIAC, emphasized the importance of honouring those who 
contribute to Canada’s tourism success. "We are incredibly proud of our finalists and look forward to 
celebrating their achievements. Their dedication not only strengthens our industry but also enriches 
communities from coast to coast to coast.”

The ceremony will take place on December 5th, 2024, as part of TIAC’s annual Tourism Congress in 
Vancouver, British Columbia. Finalists were selected by an esteemed panel of judges and represent 
the very best in Canadian tourism, demonstrating remarkable innovation, resilience, and leadership in 
a highly competitive industry.

About the Canadian Tourism Awards

Hosted annually by the Tourism Industry Association of Canada (TIAC), the awards celebrate 
excellence in Canada's tourism sector.  Recognized as one of the top accolades in the industry, the 
event shines a spotlight on those who exemplify innovation, dedication, and leadership, elevating 
Canada’s tourism offerings on both national and international stages.

For a list of this year’s finalists and award sponsors visit: https://tiac-aitc.ca/cgi/page.cgi/awards.html
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Dévoilement des finalistes du prestigieux Prix du tourisme 

24 octobre 2024. — L'Association de l'industrie touristique du Canada (AITC) est fière d’annoncer aux 
côtés de ses collaborateurs, ainsi que ses partenaires principaux WestJet et Toronto Star, sont ravis 
d'annoncer les finalistes des Grands Prix du tourisme canadien 2024, soulignant ainsi l’excellence de 
l'industrie du tourisme au Canada. 

Le nombre record de nominations que nous avons reçu cette année démontre que la reconnaissance 
de l’excellence dans le secteur du tourisme au Canada est en croissance. C’est le moment idéal pour 
célébrer les gens dont le travail acharné et la vision ont été de véritables moteurs alimentant le succès 
de l’industrie. C’est grâce à leur engagement constant envers l’hospitalité, l’innovation et la 
communauté que le tourisme continue d’avancer et de croître partout à travers le Canada.  

Beth Potter, présidente directrice générale de l’AITC, réitère l’importance d’honorer ceux et celles qui 
contribuent au succès du tourisme canadien. «Nous sommes incroyablement fiers de nos finalistes et 
avons hâte de célébrer leurs accomplissements. Leur dévouement ne fait pas que renforcer notre 
industrie, il enrichit nos communautés d’un océan à l’autre.» 

La cérémonie aura lieu le 5 décembre 2024 lors du Congrès touristique annuel de l’AITC, à Vancouver, 
en Colombie-Britannique. Les finalistes ont été sélectionnés par un comité de juges des plus estimés 
et représentent la crème de la crème du tourisme canadien, ayant fait preuve d’innovation, de 
résilience et d’un leadership remarquables dans une industrie hautement compétitive. 

À propos des Prix canadiens du tourisme 
 
Organisés chaque année par l'Association de l'industrie touristique du Canada (AITC), les prix 
célèbrent l'excellence dans le secteur du tourisme au Canada. Reconnu comme l'une des plus grandes 
distinctions de l'industrie, l'événement met en lumière ceux et celles qui illustrent l'innovation, le 
dévouement et le leadership, élevant ainsi l'offre touristique du Canada sur les scènes nationale et 
internationale. 

La liste des finalistes et des sponsors du prix de cette année est disponible sur le site : 
https://tiac-aitc.ca/cgi/page.cgi/awards_fr.html 
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